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ZÁPIS Z 20. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY STROJNÍHO INŽENÝRSTVÍ UJEP 
 
Datum konání: 14. května 2024 
Přítomni: Ing. Patrik Balcar, Ing. Vít Černohlávek, Ph.D.; Bc. Vladimír Macháček.; doc. Ing. Ludmila Nováková, 
Ph.D., doc. PhDr. Jan Novotný, Ph.D.; Ing. Elena Střihavková, Ph.D.; Ing. Martin Svoboda, Ph.D., Ing. Tomáš 
Vlach 
Omluveni: doc. Ing. Jaroslava Svobodová, Ph.D., 
Hosté: doc. Ing. Jaromír Cais, Ph.D., Ing. Pavel Houška, Ph.D.,  
Zapisovatel: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení  
2. Schválení programu jednání 
3. Úprava jednacího řádu AS FSI 
4. Schválení rozpočtu FSI na rok 2024 
5. Ekonomické záležitosti 
6. Různé 
7. Závěr 

 
Ad 1) Zasedání v 8:30 hodin v budově CEMMTECH, FSI zahájil předseda senátu Jan Novotný. Konstatoval, 
že je přítomno 8 členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jan Novotný předložil ke schválení návrh programu jednání, ve kterém změnil pořadí 
bodů: 

1. Zahájení  
2. Schválení programu jednání 
3. Schválení rozpočtu FSI na rok 2024 
4. Ekonomické záležitosti 
5. Úprava jednacího řádu AS FSI 
6. Různé 
7. Závěr 

 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen [81]. 
 
Ad 3) Tajemník, Pavel Houška, přednesl rozpočet FSI na rok 2024 a požádal o jeho schválení. Tento rozpočet 
byl již schválen AS UJEP, viz příloha č. 1 a 2. 
Byl vznesen dotaz ohledně smlouvy v registru smluv na projektovou dokumentaci k rekonstrukci výukových 
prostor na budově H. Tato rekonstrukce je v rámci projektu OP JAK, a dojde ke zpětnému proplacení, není s ní 
počítáno v rozpočtu.  
Dále senátorka Ludmila Nováková požádala o vyjádření, specifikaci, půjčky, kterou FSI obdržela od rektorátu.  
Děkan, Jaromír Cais, upřesnil, že tato podpora/půjčka ze stran rektorátu nemá dána písemně žádné podmínky 
vrácení, jedná se o gentlemanskou dohodu, při které může dojít k odpuštění části půjčky a však za okolností, 
že fakulta jeví známky finančního vzestupu.   
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Návrh usnesení [82]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí 
nad Labem schvaluje rozpočet Fakulty strojního inženýrství pro rok 2024.“ 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen [82]. 
 
Ad 4) Tajemník, Pavel Houška, informoval o aktuálním finančním čerpání fakulty, senát byl informován 
o jednotlivých typech akcí (TA 01, TA 15, dále o doplňkové činnosti fakulty a přehledu IP). Byl prezentován stav 
stipendijního fondu, sociálního fondu a fondu provozních prostředků.  
Dále v rámci sociálního fondu, byl senát informován, že nejspíše dojde k jeho navýšení vzhledem ke zrušení 
papírových UNIŠEKů, které nahradí nové FLEXI karty od firmy Pluxee.  
Předseda senátu, Jan Novotný, se informoval, zda je možné disponovat finančními prostředky ze sociálního 
fondu, třeba na pokrytí půjčky. Panem tajemníkem bylo sděleno, že sociální fond má jasně stanovaná pravidla, 
jak lze čerpat z tohoto fondu.  
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 5) Senátorka, Ludmila Nováková, představila návrh úpravy jednacího řádu, který navrhla doplnit o bod Stálé 
komise AS FSI UJEP. V rámci tohoto bodu vzešla obšírná diskuze. Veškeré formální úpravy zavede 
do jednacího řádu AS FSI senátorka Ludmila Nováková, poté návrh jednacího řádu zašle předsedovy senátu, 
který zajistí předání na právní oddělení k odsouhlasení. Po odsouhlasení právním oddělením UJEP bude 
poskytnuto všem senátorům k další případné diskuzi.  
Vznik ekonomické komise AS FSI bude detailněji projednán na dalším zasedání, při přítomnosti senátorky 
Jaroslavy Svobodové, jelikož ten bod sepsala.  
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 6) Děkan, Jaromír Cais, představil směr vývoje fakulty v rámci racionalizace studijních programů na FSI, 
kdy by mělo dojít k optimalizaci, propojení, studijních bakalářských programů, které jsou shodné z cca 90-70%. 
Proběhla na toto téma diskuze, ze které vyplynul souhlas senátorů s tímto postupem. Senátorka Ludmila 
Nováková požádala, aby tyto změny byly projednány s radou garantů, aby nedošlo k dezinformacím.  
Senát bere na vědomí. 
 
Ad 7) Předseda senátu Jan Novotný poděkoval přítomným za účast. Připomněl senátorům, že příští 
řádné zasedání AS FSI se bude konat dne 11. 6. 2024, v 8:30 hod., v zasedací místnosti C322. Dále bylo 
konstatováno, že při dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 81 a č. 82. 
  

Zapsala: Šárka Fockeová 

 
 
V Ústí nad Labem dne 14. května 2024 
 
 
 
           Schválil: doc. PhDr. Jan Novotný, Ph.D. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 
 
 
Příloha č. 1 Rozpočet UJEP 
Příloha č. 2 Výkaz zisku a ztrát_2023_plan rozpočtu 2024 
Příloha č. 3 Návrh změny jednacího řádu 


